
Inspraak Commissie Beheer vergadering dd 11 april 2019 Bomenverordening 

 

Geachte Commissie, mijn naam is Mark Helsloot, lid Haarlemse Bomen Wachters, 

contactpersoon landelijke Bomenstichting, dit jaar 32 jaar werkzaam als zelfstandig 

boomverzorger, waarvan 26 jaar woonachtig in Haarlem. 

In een gezonde samenleving is er een balans tussen de hoeveelheid mensen en het aantal 

bomen: er zijn genoeg bomen om de door mensen geproduceerde hoeveelheid CO2 op te 

nemen. 

Die balans is nu, zoals algemeen bekend, helemaal zoek. 

Vanuit het oogpunt van deze urgentie, kunnen wij het ons niet veroorloven nog meer bomen 

te verliezen voor een soms klein, individueel ongemak. 

Bomen laat je leven en wij hebben daar een zorgplicht voor. 

Overal is bedreiging. Om één voorbeeld te noemen: er zijn momenteel “cowboys” actief die 

bij mensen die een boom hebben aanbellen en zeggen: uw boom is ziek en gevaarlijk, wij zijn 

nu in de buurt en kunnen de boom voor een zacht prijsje omhalen, ik zou het maar doen als 

ik u was! 

Een vergunning biedt de noodzakelijke bescherming. 

De nieuwe bomenverordening is op een aantal punten een verbetering, maar op het vrij 

geven van de kap op percelen kleiner dan 160 vierkante meter een absolute verslechtering. 

Weet men wel om hoeveel bomen dit gaat? 

Volgens een snelle schatting via het open kadaster gaat het om ca. 70% van de Haarlemse 

percelen. 

De gemeente reageert met: “de keuze om de grens op 160 vierkante meter te stellen, ligt bij 

de raad”. En “het is niet onze verwachting dat mensen massaal tot kap van bomen in hun 

tuin over zullen gaan”. 

De tijd is voorbij dat we het behoud van een boom aan een eigenaar of een groep buren 

kunnen over laten. 

In de gemeente Bloemendaal is elke boom dikker dan 15 cm vergunningplichtig, waarom 

zouden wij nog zo gemakzuchtig met onze bomen omgaan? 

Aan u als commissie de taak om deze omissie te herstellen. 

 

 


